
 
 

 

 

 

   

   

   

 

Möte Los 230315 Service på landsbygd 

Frågor och förslag till Ljusdals kommun 

 Biblioteket- Kan det ha öppet i juli? Kommit in ett medborgarförslag om det. 

 Utbyggnaden av cykel och gångbanan. 

- Hur ser planerna ut för den? Snart 23 år sedan som detta började diskuteras. 

 Fler gatulysen  

 Hur går det med utbyggnaden av fiber (bland annat i Fågelsjö) och 5G nätet? 

 Kommunen kan bli bättre på att marknadsföra sig genom 45:an  

- Förslag att göra en tilläggskylt till ortsnamnet att man befinner sig i Ljusdals 

kommun. 

 Ljusdalshem 

- Vilken strategi har man för fler boenden i Los?  

- Det finns de som vill flytta från hus till lägenhet men det finns inte tillgång till 

några.  

- Önskvärt att någon representant från Ljusdalshem följer med på nästa möte. 

 Planeras det för tomter på Örnbergsvägen? 

 Det behövs tillsyn av Posthuset som är i dåligt skick. Ägs av en privat fastighetsägare. 

 Ödehusinventering. Skulle man kunna få projektmedel från kommunen? 

 Fritidsenheten 

- Vem ansvarar för hockeyplanen (inte skottad i år) och tennisplanen? 

 Går det att ha en vaktmästare lokalt på plats istället för att AME ska åka från Ljusdal? 

- Detta för att lättare veta vad som ska göras löpande ”småsaker”.  

 Saknas toalett på Nickelvallen. 

 Går det att sätta upp en turisttoalett någonstans?  

 Finns det möjlighet till laddstolpe i Los ex utanför mataffären.  

- Finns ingenstans att ladda bilen mellan Fågelsjö- Hamra. 

 Ta upp på dialogmöte med Trafikverket om hastighetsbegränsning 40 istället för 60 

genom Hamra.  

 

 

 


